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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                    GEOAGIU 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi  30.04.2025, ora 11,00,  în ședința ordinara  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiu 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului nr.  
140 din 24.04.2025, cu respectarea dispozițiilor legale.    

La ședință sunt prezenți 14 consilieri din cei  15 consilieri locali în funcție, lipsind motivat domnul 

consilier local Paștiu Alexandru Nicolae.  

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința 

este legal constituită. 

Domnul Baba Ioan - Marcel,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 36/27.03.2025, preia 

conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drep: domnul Ovidiu Vlad – 

primarul orasului Geoagiu si  doamna Cimpoeșu Maria-Ileana secretarul general al orasului Geoagiu, iar 

in calitate de invitati sunt prezenti sefii compartimentelor din aparatul de specialitate al primarului 

orasului Geoagiu, respectiv: Igna Angela,  Pușcașu Gabriel și Susan Marius. 

Din partea dlui primar se prezinta urmatorul proiect al ordinii de zi: 

1. Adoptarea procesului - verbal al ședinței extraordinare, de indată,  a CL Geoagiu din data 

de 11.04.2025. 

2. Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol 

pentru trimestrul I al anului 2025  

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care 

urmează să beneficieze de reducerea cu 50% a preţului final al energiei electrice, conform OG nr. 

27/1996 privind acordarea de facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din 

Munții Apuseni și în Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care 

urmează să beneficieze de reducerea cu 50% a preţului final al gazelor naturale, conform OG nr. 

27/1996 privind acordarea de facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din 

Munții Apuseni și în Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

5. Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflației a impozitelor şi taxelor locale care 

constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite sume în lei, precum și a 

amenzilor stabilite conform Legii nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu modificările și completările 

ulterioare, pentru anul 2026. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea de scutiri la plata obligaţiilor fiscale  contribuabililor 

membrii cooperatori din orasul Geoagiu 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar pe anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

8. Proiect de hotărâre privind delegarea gestiunii serviciului public pentru administrarea, 

întreținerea și exploatarea zonelor de parcare cu plată din Statiunea Geoagiu Bai 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru inregistrarea, evidenta si radierea 

vehiculelor de pe raza UAT oras Geoagiu, care nu se supun inmatricularii. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 
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10. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației imobilului teren și construcție – Școală 

Primară Cigmău,  înscris în  CF 71128 Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale  

administrate şi finanţate din bugetul  local al Orașului Geoagiu pentru anul 2025. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

12. Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței Grupului de Lucru Local – GLL  de la 

nivelul orașului Geoagiu, judetul Hunedoara și aprobarea Planului de acţiune locală pentru  incluziunea 

comunităţilor de romi  pentru perioada 2025-2027 la nivelul orașului Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

13. Proiect de hotărâre privind însușirea documentațiilor cadastrale referitoare la bunurile imobile 

având destinația de drumuri publice  care aparțin domeniului public al orașului Geoagiu și constatarea 

situației juridice a acestora. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

14. Proiect de hotărâre privind stabilirea situației juridice referitoare la imobilul având destinația de 

drum public  care aparține domeniului public al orașului Geoagiu și însușirea documentațiilor cadastrale 

aferente acestuia. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

15. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al orasului Geoagiu a 

terenului în suprafață de 1795 mp și însușirea documentației cadastrale aferente acestuia. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei pentru anul 2025, datorată de orasul 

Geoagiu, judetul Hunedoara  la  Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară  ,,Sistemul Integrat de 

Gestionare a Deşeurilor Judeţul  Hunedoara”. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

17. Prezentarea  Raportului Primarului privind starea economico-socială a Oraşului Geoagiu, 

modul de aducere la îndeplinire a hotărârilor Consiliului local Geoagiu şi raportul privind inventarul 

domeniului public şi privat al oraşului pe anul 2024. 

 

18.  Diverse.   

 

Ca probleme urgente inscrise pe ordinea de zi sunt urmatoarele proiecte: 

 

1. Proiect de hotărâre privind  mandatarea reprezentantului orașului Geoagiu pentru a vota 

în Adunarea Generala a  Asociaților la Asociaţia Proprietarilor de Pajişti şi a Crescătorilor de Ovine 

Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

 

 

 

 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobată in unanimitate de voturi. 

1. La punctul unu al ordinii de zi se prezintă potrivit art. 138 alin. (15) din din  OUG nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, procesul - verbal al ședinței  din data de 11.04.2025,  care se 

supune spre aprobarea consiliului local,  fiind aprobat in unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

Se trece la prezentarea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

 

  La punctul doi al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol pentru trimestrul I al anului 

2025. 
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Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte 

discutii? 

Nu sunt discutii. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   53 / 2025. 

 

X X X 

 

 La punctul trei al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care urmează să beneficieze de 

reducerea cu 50% a preţului final al energiei electrice, conform OG nr. 27/1996 privind acordarea de 

facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din Munții Apuseni și în 

Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   54 / 2025. 

X X X 

 

 La punctul patru al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care urmează să beneficieze de 

reducerea cu 50% a preţului final al gazelor naturale, conform OG nr. 27/1996 privind acordarea de 

facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din Munții Apuseni și în 

Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discuții? 

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   55/ 2025. 

X X X 

 

La punctul cinci   al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind indexarea cu rata inflației a impozitelor şi taxelor locale care constau într-o anumită 

sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite sume în lei, precum și a amenzilor stabilite 

conform Legii nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu modificările și completările ulterioare, pentru anul 

2026. 

Se prezintă raportul Compartimentului stabilire impozite si taxe locale și avizele favorabile ale 

comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cărăguț Vasile: bonificația de 10%, nu trebuie? 
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Secretar General: vom mai avea o hotarare in decembrie, in care se va stabili bonificatia, sumele 

care se anulează și vom vedea ce se intampla cu OG 16/2022, al carui termen a fost prorogat pana la 

01.01.2026. 

Dl. Cărăguț Vasile: și la persoanele juridice, ce se intampla? 

Secretar: la persoanele juridice impozitul este 1,3% din valoarea constructiilor, ramane la fel. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  56/ 2025. 

X X X 

 

La punctul șase al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind acordarea de scutiri la plata obligaţiilor fiscale  contribuabililor membrii cooperatori din 

orasul Geoagiu. 

Se prezintă raportul Compartimentului stabilire impozite si taxe locale și avizele favorabile ale 

comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Boldor Ovidiu Marian: am avut timp, intre sedinta pe comisii și sedinta în plen, sa aprofundez 

acest proiect de hotărâre și am constatat că sunt putine societăți comerciale în această situatie, in aceasta 

cooperativă, există posibilitatea ca in această cooperativă să se inscrie și alte societăți sau este inchisă? 

Secretar: sigur că! 

 Dna Homorodean Silvia: este ca un fel de asociație, dacă membrii vor să primească stabilesc prin 

vot, dacă nu, nu! Trebuie sa fie 5 societăți din start, pentru că nu poate functiona fara 5 societăți! 

Dl. Boldor Ovidiu: am inteles!  

Secretar: consider că actualii membrii nu au nimic impotriva, adica, in situatia in care vor avea 

cereri de inscriere in cooperativa vor aproba! 

Dna Homorodean Silvia: condiția este să lucreze cu adevărat pământul, nu să fie numai cu 

numele! Să aibă un bilanț adecvat. 

Dl. Boldor Ovidiu: aceasta este singura cooperativă de pe raza orasului Geoagiu? 

Dna Homorodean Silvia: da, și mai este membru Avram Cereale, dar el nu si-a depus actele pentru 

scutire. 

Dl. Cucuruz Raul: domnul Peștean nu face parte din cooperativă? 

Dna Homorodean Silvia: nu, el are altceva! 

Dl. Carașcă Alin: depinde de domeniul de activitate? 

Dna Homorodean Silvia: nu, dar noi suntem pe aceeași activitate. 

Dl Șpan Ioan: și pentru a primi membrii noi este nevoie de unanimitate? 

Dna Homorodean Silvia: da!  

Dl. Cismașiu Octav: Cred că problema ciiperativelor și faptul că ei sunt scutiți de aceste obligatii 

fiscale este tocmai pentru a incuraja fermierii să se asocieze in cooperative, este un lucru pe care trebuie 

să il sustinem, pentru că fiind organizați intr-o cooperativă mult mai usor poți intra pe piata desfacerii 

marfurilor și poți să-ți vinzi produsele mult mai ușor. Dar, din păcate, există o reticență foarte mare din 

partea producătorilor locali, indiferent de dimensiunea lor, de a se asocia, indiferent de forma asociativă! 

Dl. Primar: poate ar trebui sa-i sprijinim  puțin, să primească mult mai multe informații, pentru că 

după cum vedem sunt cel puțin la scutirea impozitelor sunt sume importante și ar trebui discutat  mult 

mai mult cu producătorii. 

Dna Homorodean Silvia nu participă la vot, intrucât are un interes personal, fiind administrator al 

uneia dintre firme. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  57/2025. 

 

X X X 
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La punctul șapte al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar pe anul 2024. 

Se prezintă raportul Compartimentului buget, financiar și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   58/2025. 

 

X X X 

 

La punctul opt al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind delegarea gestiunii serviciului public pentru administrarea, întreținerea și exploatarea 

zonelor de parcare cu plată din Statiunea Geoagiu Bai. 

Se prezintă raportul Compartimentului juridic și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   59/2025. 

 

X X X 

 

La punctul nouă al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea Regulamentului pentru inregistrarea, evidenta si radierea vehiculelor de pe 

raza UAT oras Geoagiu, care nu se supun inmatricularii. 

Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cismașiu Octav: 2 intrebări aș avea! Asigurarea RCA trebuie să o aiba și vehiculele care se 

inregistrează? 

Secretar: da! 

Dl. Cismașiu Octav: plăcuțele vechi raman așa cum sunt la vehiculele inregistrate sau trebuie 

schimbate? 

Secretar: plăcutele de inregistrare atribuite pana cum raman așa cum sunt, dispozițiile sunt 

aplicabile doar de acum inainte.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   60/2025. 

X X X 

 

La punctul zece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind schimbarea destinației imobilului teren și construcție – Școală Primară Cigmău,  înscris 

în  CF 71128 Geoagiu. 

Se prezintă raportul Compartimentului juridic și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 
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Nu sunt discutii. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr. 61/2025. 

X X X 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul 

de hotarare privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale  administrate şi 

finanţate din bugetul  local al Orașului Geoagiu pentru anul 2025. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  62/2025. 

X X X 

 

 La punctul doisprezece se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de hotarare 

privind actualizarea componenței Grupului de Lucru Local – GLL  de la nivelul orașului Geoagiu, 

judetul Hunedoara și aprobarea Planului de acţiune locală pentru  incluziunea comunităţilor de romi  

pentru perioada 2025-2027 la nivelul orașului Geoagiu. 

         Se prezintă raportul Compartimentului pentru Incluziunea Romilor și avizele favorabile ale 

comisiilor de specialitate. 

Se solicită propuneri pentru reprezentantul CL in GLL. 

Exista o singura propunere -  domnul Cismașiu Octav-Mihai. Nu este necesara intocmirea de 

buletine de vot fiind o singura propunere. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   63/2025. 

  

X X X 

 

 La punctul treisprezece se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de hotarare 

privind însușirea documentațiilor cadastrale referitoare la bunurile imobile având destinația de drumuri 

publice  care aparțin domeniului public al orașului Geoagiu și constatarea situației juridice a acestora. 

          Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

          Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cărăguț Vasile: aș dori sa-l intreb pe domnul Susan dacă așa s-a procedat și in alte sectoare 

cadastrale, cand s-a facut intabularea? 

Dl. Susan Marius: da, au mai fost. 

Secretar: am avut o hotărâre in anul 2022, dar in sectoarele unde au fost emise titluri de proprietate 

pe Orasul Geoagiu pentru drumurile de exploatare nu este nevoie de hotarare, doar acolo unde UAT-ul 

nu deține acte de proprietate. Aceasta este prevederea din Legea nr. 7/1996. 

Dl. Cărăguț Vasile: trebuie să aibă grijă șoferii de tractoare că circulă pe drum public! 
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Secretar: normal, drumul de exploatare agricolă este drum public și dacă nu a fost necesară 

hotărâre și s-a facut intabulare pe titlul de proprietate, imobilele au fost intabulate tot drumuri publice. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   64/2025. 

  

X X X 

 La punctul patrusprezece se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind stabilirea situației juridice referitoare la imobilul având destinația de drum public  care 

aparține domeniului public al orașului Geoagiu și însușirea documentațiilor cadastrale aferente acestuia. 

          Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   65/2025. 

  

X X X 

 

 La punctul cincisprezece se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al orasului Geoagiu a terenului în suprafață de 

1795 mp și însușirea documentației cadastrale aferente acestuia. 

          Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Nu sunt discuții 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   66/2025. 

  

X X X 

 

 La punctul șaisprezece se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de hotarare 

privind aprobarea plăţii cotizaţiei pentru anul 2025, datorată de orasul Geoagiu, judetul Hunedoara  la  

Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară  ,,Sistemul Integrat de Gestionare a Deşeurilor Judeţul  

Hunedoara”. 

          Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Discuții: 

dl. Cărăguț Vasile: aș vrea sa-l intreb pe domnul Primar, dacă a fost ședință, care au fost motivele 

pentru care a crescut cotizația de la 2 la 2,5 lei/locuitor/an? 

Dl. Primar: nu am fost eu la sedinta a fost dl Viceprimar! 

Dl. Viceprimar: cotizatia pentru anul 2025 a fost aprobată la o sedinta trecuta, la ultima sedinta am 

discutat despre buget și celelalte puncte de pe ordinea de zi. ADI-ul știți că are o notă de fundamentare 

pentru stabilirea taxei, astfel incat să se asigure cheltuielile de functionare. 

Dl. Cărăgut Vasile: daca tot discutam de ADI Deseuri, ne puteti spune in ce fază este procedura de 

licitatie pentru noul contract? 
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Dl. Viceprimar: ultima sedinta pe care am avut-o la ADI a fost luni și dl Stoian a comunicat că 

mai sunt inca 2 zile până când se pot depune acele contestatii, și apoi vom trece intr-o fază finală. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  67/2025. 

 

X X X 

  Ca probleme urgentă inscrisă pe ordinea de zi sunt urmatoarele: 

La punctul unu se prezintă referatul de aprobare si proiectul de hotarare privind  mandatarea 

reprezentantului orașului Geoagiu pentru a vota în Adunarea Generala a  Asociaților la Asociaţia 

Proprietarilor de Pajişti şi a Crescătorilor de Ovine Geoagiu. 

         Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Baba Ioan - Marcel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Dl. Cărăguț Vasile: partea juridică, dacă domnul Susan Marius este in continuare Presedinte, 

Consiliul Director mai este funcțional? 

Secretar: da! Până când se obține certificatul de grefă de la Judecătorie. 

Dl. Cărăguț Vasile: și dacă domnul Susan este președinte noi de ce îi dăm mandat dlui Lal să 

voteze? 

Secretar: pentru că reprezentantul orasului Geoagiu in AGA este dl Lal și domnia sa trebuie sa 

voteze, iar domnul Susan este in functia de presedinte al asociatiei. Domnul Lal va prelua mandatul de 

președinte după admiterea modificarilor de catre Judecatorie.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât și 

în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   68/2025. 

X X X 

 

Se prezintă  Raportul Primarului privind starea economico-socială a Oraşului Geoagiu, modul de 

aducere la îndeplinire a hotărârilor Consiliului local Geoagiu şi raportul privind inventarul 

domeniului public şi privat al oraşului pe anul 2024. 

X X X 

 

Diverse: 

În sala de ședințe intră un număr de 12 persoane, membrii ai Asociaţiei Proprietarilor de Pajişti şi 

a Crescătorilor de Ovine Geoagiu, precum și crescători de animale care doresc să se discute în cadrul 

ședinței CL unele probleme privind funcționarea asociației și modul de utilizare a pășunilor. 

 

1. Dl Popescu Vlaicu George: referitor la taxa de salubritate, la 3 luni de la instituirea noii taxe aș 

dori să știu care este gradul de colectare? Cât la sută s-a încasat de la utilizatori și totodată, 

câte pubele s-au dat pe sate? 

Dl Primar: pentru a vă putea da un raspuns exact trebuia sa stiu macar cu câteva ore înainte, in acest 

moment nu avem cifrele exacte, dar le solicităm colegilor din compartimentele de specialitate și vi le 

comunicăm imediat ce le primim! Eventual, domnul Susan, daca puteti răspunde acum? 

Susan Marius: gradul de colectare nu il cunosc eu și nu mă ocup eu, iar cu privire la pubele acum îi scriu 

colegei să imi comunice cifrele exacte.Domnul Popescu, vă referiți la ce pubele au fost date acum, de la 

01.02 incoace? 

Dl. Popescu Vlaicu: acum, da! Pentru că vedeți că este o mare problemă cu gunoaiele și eu știu multe 

gospodării în satul Aurel Vlaicu care nu solicită pubelă ca să nu plătească gunoiul, pe care îl aruncă pe 

spațiul public! 

Dl. Susan Marius: domnule consilier, pentru a plăti salubritatea cetățenii nu trebuie să aibă neapărat 

pubele. Operatorul nu dă pubele, noi am achiziționat din bugetul local pubele pe care le distribuim 

gratuit celor care solicită, dar deseurile menajere se pot scoate la poartă în saci, intrucât operatorul 

colectează tot ce este scos in spațiul public. 
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Dl. Popescu Vlaicu: bun, deci să înțeleg că este o opțiune ca să ai pubelă sau este obligatoriu? 

Dl. Susan Marius: deci, Supercom colectează și dacă deșeurile nu sunt puse in pubelă, să fie într-un 

recipient pe care să îl poată ridica, sigur, de dorit și civilizat ar fi ca toată lumea să aibă pubelă. 

Dl. Primar: dar, știți pe cineva care a făcut o solicitare pentru o pubelă și  nu a primit? 

Dl. Popescu Vlaicu: nu, nu fac solicitări și aruncă gunoiul peste tot, deci ar trebui să fie obligați cumva! 

Dl. Susan Marius: am mai spus și în alte ședințe, ar fi bine să facem toți un front comun și să încercă să 

explicăm oamenilor că taxa de salubrizare trebuie să o plătească și o vor plăti, in orice situație – 

indiferent dacă au sau pubelă- și ar fi mai bine și mai ușor și pentru ei să scoată guniul la poartă, decât să 

meargă sute de metri să arunce gunoiul pe câmp, pe marginea cursurilor de apă sau prin alte spații 

publice. După ce se va termina licitația și se vor incheia contracte cu totți cetățenii, va fi probabil o altă 

situație! Și facând o paralelă, ieri am fost la cele două zone de colectare pe care le-am amenajat in 

Folorât, o zona pentru biodegradabile și o zonă de deseuri din construcții, și vreau să vă spun că ce este 

in zona de biodegradabil este dezastru! Este depozitat numai gunoi menajer, iar gaedul realizat de nici o 

lună este deja tăiat! Ar trebui să facem toți eforturi mai mari si să lucrăm la educarea și conștientizarea 

cetățenilor! 

Dl. Cismașiu Octav: Ar lumea să fie conștientă, pentru că, chiar dacă, nu înțelegem altliteram, dar a fost 

un efort din partea tuturor să se amenajeze cele 2 spații și cred că este important să respectăm acest 

lucru, pentru că putem să dăm un exemplu – că știm să utilizăm corect cele 2 spații și înțelegem ce 

inseamnă material biodegradabil și tot ceea ce este legat de deșeuri din construcții, și să facem diferența 

intre deșeu menajer și aceste deșeuri reciclabile. Ar trebui să fim mai responsabili și mai conștienți in 

ceea ce facem! 

Dl. Susan Marius: la cele 2 zone sunt afisate panouri in care se spune detaliat ce se poate depozita! 

Dl. Șpan Ioan: am fost la cele 2 zone și mă intrebam daca nu se pot amplasa niște camere de filmat, care 

au putea imbunăți situați? 

Dl. Susan Marius: da este luat in discuție acest aspect, dar problema este cu alimentarea camerelor in 

această zonă, nu avem curent, se iau in discuție niște camere alimentate cu panouri solare, dar, 

deocamdată nu s-a reușit achiziționarea și montarea camerelor. 

Dl. Primar: eu cred că este important ca fiecare dintre noi și mai ales dumneavoaatră să vorbiți cu 

oamenii, să le explicați că trebuie gestionată corect problema deșeurilor! Sigur că este nevoie de timp, 

pentru că lucrurile acestea nu se pot intampla peste noapte, dar știți că operatorul nu a pus la dispoziție 

tuturor utilizatorilor pubele, noi am incercat de la Primărie să achiziționăm li am suplimentat unde a fost 

cazul , probabil că mai sunt persoane care nu au pubele, dar problema nu vine din lipsa pubelelor, pentru 

că fiecare persoană ar putea să-și pună în sac gunoiul și sa-l scoată la poartă în ziua in care operatorul 

colectează in zona sa. NU pubelele sunt problema, ci informarea populației, vă rog să vorbiți cu oamenii 

pentru că va trebui să ne aliniem legislației, nu există altă variantă! Intr-adevăr am facut aceste 2 locuri 

speciale de colectare, pe care le-am autorizat, nu înțeleg de ce atâta timp cât plătești un serviciu nu vrei 

să beneficiezi de el? Este foarte simplu, ne punem toate deseurile acolo unde trebuie, deseurile menajere 

in sac și le scoatem in ziua de colectare, deșeurile inerte din construcții la zona de colectare pentru 

deseuri din constructii, resturile vegetale la zona de colectare biodegradabile! Probabil că trebuie să 

treacă mai mult timp și să discutăm cu toată lumea, am facut o informare pe facebook, dar probabil că 

trebuie să facem și niște materiale scrise care să ajunga la fiecare acasă! Vom face aceste lucruri, dar 

ține și de dumneavoastră, de fapt de fiecare dintre noi! 

 

2. Dl. Popescu Vlaicu: referitor la convoiul de caravane de romi la podul de sub autostradă, dacă 

se poate poliția să intervină, pentru umblă prin toate strică, creează disconfort, poliția cand îi 

escortează – pentru că ce au facut acum, le-au spus să plece de acolo și ei au luat-o prin satul 

Aurel Vlaicu, s-au dus pe lunca Mureșului și au campat acolo, au cosit tot ce au găsit – 

lucernă, grâu, tot- au făcut praf tot ce a fost, au lasat o mizerie de nedescris. Cand îi scoate sa-i 

insotească până la limita de judet. 

Dl. Primar: am avut discutie cu politia -  domnul Comandant- de la prima ora in care au campat la noi, 

poliția a fost, i-a legitimat, i-a verificat, dar mi-au spus in felul următor: atâta timp cât nu există o 

reclamație că se intamplă o ilegalitate, noi nu avem ce sa facem! Intervenim atunci cand sunt incalcate 

normele legale. Am discutat de 3 ori, dar atata timp cat nu este o reclamatie, nu se poate face nimic! 
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3. Dl Tuțac Mircea: la Geoagiu Băi, in fața casei parohiale, de trei luni este o groapă in mijlocul 

șoselei, este si curbă și Doamne ferește! Incepe sezonul, va fi trafic intens, nu înțeleg cine 

trebuie să repare aceea groapă, probabil cei de la ApaProd, dar puneți-le in vedere sa faca 

reparațiile. 

Dl. Primar: da, cunosc situația, și sunt mai multe locuri cu aceeași problemă, din păcate aceste 

lucrări au fost facute de către cei de la ApaProd și conform Avizului de săpătură pe care îl dăm de 

la Primărie trebuie să aducă locul interventiei la starea inițială, sunt obligați! Acum sunt mai multe 

probleme, am vorbit cu dl Director care mi-a promis că se va ocupa și se va rezolva cat mai 

repede. 

 

4. Dl. Președinte Baba Marcel: la ședința trecută, știți că a fost domnul Trif Dorin care a  ridicat o 

problemă privind Asociatia proprietarilor de pajisti și a crescătorilor de ovine. Avem raspunsul dlui Lal 

Daniel, care este pe 3 pagini, dacă doriți îi dau citire, dar l-ați primit fiecare.  

Dl. Bercea Gabriel: da și noi suntem aici pentru aceeași problemă. Noi am văzut și raspunsul de la 

Asociație și nu era vorba despre ”de ce s-au vandut oile”, cu asta am fost de acord cu toții, ci despre 

”modalitatea in care se vand oile”. Domnul Lal a spus că vom vedea. Apoi am aflat că la ora 14 era 

termenul să facem o ofertă și pe mine m-a sunat la ora 19. Vasile a spus de dimineață și eu am spus 

după, cu alt preț! Vi se pare normal ca 133 oi și 80 de miei să se vândă cu prețul ăsta? Și cui? In Statut 

zice să se vanda la membrii asociatiei și membrii ar fi, sunt majoritari, iar domnul Vasile nu este 

membru activ! Este domnul Ilie, care este și membru în noul Consiliu Director, el își vinde lui oile la 

prețul ăla! Dvs sunteți informați că acolo sunt oi de origine, cu acte speciale, care au un preț anume! 

Sunt oi cu certificat de origine, noi asta am reclamat că vanzarea nu s-a facut in regulă! Nu vanzarea in 

sine, cu vanzarea oilor am fost de acord! Modul de vanzare nu a fost clar, trebuia sa discutam cum se 

face, cine venea si aducea banii ăla lua oile, trebuia sa fie tranaparență și prețul să fie corect! Dl Marius 

știe că s-au vandut oi, dar separat de miei, oi-reformă, oile reformă s-au vandut cu 500 lei bucata, dar să 

vinzi tu oaia cu miel, cu mai puțin de 500 lei, aia nu se poate! Acuma nouă ni s-a spus că Vasile ia oile 

asociației, noi plecăm din pășune. Eu am fost aici, am discutat si cudl primar, care a fost deschis să ne 

asculte și i-am explicat: noi suntem de acord cu vanzarea, nu suntem de acord cu modul, nu a fost 

transparență! Una : cine a vandut oile? Acolo inca sunt pe functii Susan, Medrea, Sîrb, voi știți ceva, 

este vreo foaie scrisă în sensul acesta? 

Dl. Medrea Florean: nu! 

Dl. Bercea Gabriel: domnul Susan știți ceva in sensul acesta? Pentru că eu am inteles inainte din 

discutie ca dl Lal nu este inca mandatat sa facă acte in numele asociatiei!  

Dl. Primar: va rog sa formulați o intrebare concretă, pentru că dl Lal este aici, toată lumea este 

prezenta și să vă răspundă punctual! Haideți să întelegem intrebarea? 

Dl. Bercea Gabriel: cum s-au vandut oile, ca nu a fost transparență?care este prețul final, cui s-au 

vandut  și cum? Cum s-a ajuns la prețul acela, dacă au fost oferte mai mari? 

Dl. Lal Daniel: buna ziua! De la inceputul adunării generale a asociatiei am avut foarte multe discuții 

vizavi de aceste oi. Oile astea, nu pot să va spun cat de rentabile sau nu erau, v-am spus că ele creeau o 

grămadă de discuții: ba că face Susan, ba că face Medrea, se creeau foarte multe discuții! Eu nu am 

acces la nici un act, nu am vazut nimic, dar s-a stabilit in adunarea generală că oile se vor vinde! 

Dl. Bercea Gabriel: nu s-a votat cî se vand, doar s-a discutat posibilitatea! 

Dl. Primar: va rog domnule Bercea să ne respectăm și să nu intrerupem pe cine vorbește! 

Dl. Lal Daniel: după sedinta adunării generale am discutat cu dl Susan care mi-a spus ca nu este 

mancare pentru oi și a spus să luăm o tona de la Avram. Ulterior, a doua zi a murit o oaie, du-te fa poză 

la crotaliu, a treia zi iar  moare o oaie, am zis să ne vedem să alegem oile, ca să le vadă cine ar vrea să le 

cumpere, cum arată oile respective. Am fost la alesul oilor: eu, dl. Susan, dl. Bercea, dl. Medrea, dna 

Mia Truca, Cristi și ciobanul, dacă e așa a fost și fostul CD și actualul. Cum ei au fost la mine in zilele 

anterioare și s-a discutat  să vindem oile membrilor asociatiei, am zis, haideți până la ora 4 faceți o 

ofertă. Așa a fost discuția! ”Până la ora 4”! Am primit oferte de la Fântână – 50 mii, de la Stănilă – 45 

mii și Dănulețiu – 52.500 lei. Astea au fost ofertele facute pana la ora 4. Seara, l-am sunat pe Gabi și i-

am zis ”băi, voi nu faceți o ofertă?”, ca să nu fie discuții, trimite-ți intr-o jumatate de ora!, ca o sa pun pe 

grup. Am așteptat, nu am pus nimic pe grup in seara aceea! Dimineața i-am trimis dlui Susan și am pus 

pe grup ultima ofertă! După ce am pus pe grup, apare oferta oferta dlui Gabi care spune eu dau 53 mii 

lei! 
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Dl. Bercea Gabriel: noi nu am știut nimic de ora 4, noi nu am auzit! Domnule Marius știți ceva de ora 

4? 

Dl. Danulețiu Ilie: noi știm! 

Se vorbește in același timp, fiind neinteligibilă conversația. 

Dl. Primar: domnilor, suntem in ședința de consiliu local și trebuie să ne respectăm, aici regulile spun 

ca Președintele de ședință acordă cuvântul fiecărui participant, nu ne intrerupem și nu vorbim unul peste 

altul! 

Dl. Lal Daniel: in dimineata următoare l-am anunțat pe cioban că mergem să alegem iarăși oile, le-

am găsit alese gata, le-am numărat, am verificat seriile de crotalii și le-a luat dl Dănulețiu și le-a dus la 

stâna de la Cigmău. Intre timp a fost o ședință spectaculoasă despre pășuni! Până la ședința despre 

pășuni nu a fost nici o problemă, după această ședință au inceput discuțiile! Au inceput cu Homorodul, a 

rămas dna Larisa nu a fost nici o problemă, la Gelmar nici o problemă, la Vlaicu nici o problemă, deși 

acolo mă așteptam să avem divergențe! Și am incercam să ne înțelegem cumva, să evităm votul, pentru 

că ei sunt numai 5, iar ceilalți sunt impotrivă și atunci vor fi nemulțumiți, și am zi sa gasim o soluție să 

ne intelegem! Ce cer ei, mai lasă ăștia și ajungem la un compromis! Cand au auzit de pășunea de la 

Folorât și cea de la Cigmău au inceput cu intrebările și reclamațiile! Oile sunt la dl Dănulețiu, le-a facut 

tratament, dacă le lăsam ar fi murit toate. Acum dacă chiar aceasta licitatie nu a fost facuta cu toate 

documentatiile, in condițiile in care toata lumea stai problemele și a fost de acord cu vanzarea, nu ne-am 

gandit că se vor ivi discuțiile astea! 

Dl. Primar: domnul Lal ați fost acuzat de lipsă de transparență, spuneți-ne vă rog, dacă toată lumea a 

știut sau nu ce se întâmplă? A știut toată lumea de termenele și ofertele care s-au facut? 

Dl. Lal Daniel: da, iar ofertele au fost făcute prin mesaj pe telefon așa: dl Dănulețiu, dl Fântână, dl. 

Stanilă. Ei nu au facut oferta, de aceea l-am sunat pe Gabi și i-am spus să facă ofertă. Am vorbit cu ei cu 

fiecare, de exemplu Valentin a spus ca lui nu-i trebuie nici o oaie! Slevaș a spus ca nu-l interesează! 

Dar, pe cei care au fost interesați i-am rugat să facă ofertă! 

Dl. Cismașiu Octav: aveți aceste mesaje pe telefon? 

Dl. Lal Daniel: da, este un grup de whatsapp al asociației, in care sunt membrii asociației și acolo am 

scris, iar dlui Susan i-am trimis personal pentru că el nu este in acel grup.Mai sunt membrii ai asociatiei 

care nu au whatsapp și aceia nu sunt in grup. Au venit mulți membrii care au fost interesați, dar numai s-

au uitat, singurele oferte au fost cele enunțate.  

Dl. Bercea Gabriel: nu este adevarat, eu am aici toate mesajele, vi le arăt! In data de 03 aprilie la 7 

dimineța mesaj ” azi se vor vinde oile”, nu avem alte mesaje! 

Dl. Primar: bun, dar ce reclamați dvs. ? 

Dl. Bercea Gabriel: ca nu s-au vandut legal oile! 

Dl. Primar: până în momentul de față este făcută factura? 

Dl. Lal D. : nu! 

Dl. Dănulețiu Ilie: cand am luat oile dl Susan a fost de față și a spus ca numai luni face factura, ca 

astăzi nu poate! 

Dl. Susan Marius: vă rog să imi permiteți să intervin, pentru că sunt inca presedintele in funcție si 

vreau să lamuresc niste aspecte! Intr-adevăr, discuții privind vanzarea oilor, respectiv lichidarea 

efectivului, le-am avut, cu dl Lal și a fost această informare in AGA din 16.03, dar nu s-a luat o hotarare 

pentru că nu era pe ordinea de zi, ea a fost cu titlu de informare. Cu o zi inainte de a avea loc aceasta 

vanzare, am discutat cu dl Lal sa alegem oile pentru ca cei care doresc să le vada și am stabilit de comun 

acord, să vin in pasune cu membrii CD pentru că așa este normal, ceea ce s-a și intamplat, și am fost eu, 

dna Truca, domnii: Medrea, Sîrb, Bercea, Lal și ciobanul. Le-am citit crotaliile la oi, le-am numărat și 

inainte de a pleca acolo, eu personal l-am auzit pe dl Lal cand a sunat mai multe persoane dacă doresc să 

vină să vadă oile asociatiei pentru a le cumpara. Nu avea sens sa mai raman, am plecat si am inteles ca 

oile au fost lasate in turma mare. A doua zi dimineata am primit mesaj de la dl Lal ca azi se vand oile cu 

52500 lei și la ora 10 se vor alege din nou din turma mare. Eu nu fac aparte din grupul de whatsapp, și 

nu am de ce sa fac parte, iar dl Danulețiu spune ca am fost prezent cand au luat oile, nu am fost prezent! 

Întâmplarea a facut că eu mergeam in Folorât, cu Andru, la zonele de depozitare să vedem ce putem face 

cu camerele de filmat, și în timp ce intram pe drum am primit mesaj de la dl Lal cu efectivul pe care l-au 

identificat și am vazut că lipsesc 2 oi și am sunat! Dl Lal ne-a chemat să intram la stana, iar cand am 

intrat dl Vasile pleca cu oile. Eu nici nu trebuia sa fiu prezent. Avea un document cu efectivul și 
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numarul de crotalii și a spus că o să verifice oile. Sigur ca au inceput discuțiile și nu au fost mulțumiți de 

procedură. 

Dl. Președinte: domnule Dănulețiu a fost prezent dl Marius acolo? 

Dl. Ilie Danulețiu: a venit, da și a spus că luni face factura, este cameră și se poate verifica!  

Dl. Bercea G. : eu intreb: oile s-au vandut? 

Dl.Cismașiu Octav: s-a facut factură? 

Dl. Bercea G: dl Marius nu le-a vandut, dl. Lal nu poate, nu s-a facut factura, deci oile nu s-au 

vandut, se va face licitație! Vom putea participa! Sau nu se mai face nimic și oile sunt la Danulețiu? Ce 

intelegem din toată situația asta?NU inteleg eu sau cine? 

Dl. Primar: eu cred că asociația asta functionează pe baza unor decizii luate de majoritate. Atata timp 

cat majoritatea, CD, decide anumite lucruri, acele lucruri se vor intampla pentru ca asa a decis 

majoritatea, ca va convin dvs sau nu ! 

Dl. Bercea G. : sunt de acord, dar acum sa-mi arate și mie dl Marius sau cine poate că există un 

document că oile se vor vinde și cum se va proceda? Sa-mi arate cineva! Nu există așa ceva! A fost doar 

o discuție! 

Dl. Boldor Ovidiu: domnule Președinte va rog să aplicați regulamentul CL și sa-l rugați pe dl Bercea 

să ne respecte și să respecte această instituție și aici trebuie să vorbim pe rand, acesta e primul aspect!  

Dl. Primar: prima data am inteles de la dvs ca ați vrut să cumpărați oile dar nu ați știut! Acum aflu că 

ați știut de la inceput, iar motivul pentru care nu le-ați cumpărat este stiut numai de dvs, din ce se discută 

aici! Ulterior dvs incercati sa gasiti tot felul de tertipuri, dar trebuie sa intelegeti un lucru: atata timp cât 

majoritatea decid, toată lumea știe și lucrurile sunt la vedere și lumea e mulțumită, nu vad  care este 

problema! Nu inteleg de ce dvs nu ați facut o ofertă pentru a cumpara oile! 

Dl. Bercea G. : am facut oferta!Am stiut ca se vand, dar nu am stiut de ora 4 pentru oferta, nu am 

stiut ce modalitate de vanzare va fi, asta incerc sa va explic! M-a sunat dl Lal seara la 17 să facem 

oferta, i-am spus : stai sa ne intelegem si facem o oferta și dupa aia vad dimineată pe whatsapp ca s-au 

vandut oile! NU exista o data, cine le vinde, nu exista modalitatea??? 

Dl. Boldor Ovidiu: eu am vazut la inceputul discuției ca dl Bercea spune ca oile sunt foarte valoroase 

și au fost vandute numai cu 52.500 lei, dar vine dânsul și ofera cu 500 lei mai mult, pe aceste oi, atat de 

valoroase! Eu consider ca este numai rea-voință in acest demers! 

Dl. Danulețiu Ilie: oile nu sunt așa valoroase, erau numai calde când le-am luat, să vă spună ciobanii! 

O oaie valoroasă nu moare! A murit in fiecare zi cate o oaie și erau pline de diaree. 

Dl. Susan Marius: la asociație nu a murit nici o oaie, au inceput sa moară numai după ce le-ați luat 

voi! 

Dl. Medrea F. : dacă sunt așa rele, de ce le-ați luat? 

Dl. Danulețiu I. : pentru ca am vrut sa termin cu balciul acesta! 

Dl. Rusu: noi nu vrem decat ce da instanta! 

Dl. Danulețiu I: la stana la Cigmau avem un efectiv de 300 capete de oi de la cetățenii din orasul 

Geoagiu, in 7 ani ni s-au repartizat cele mai proaste pășuni. Mie personal care sunt cetățean al acestui 

oraș, pentru oile mele nu a fost niciodată pășune! A fost prea din scurt și nu am putut sa chem oamenii 

sa vina aici și să spună unde le-a dat pășune și ce le-a dat! 

Dl. Medrea F: da ție ți-a facut stana, ți-a facut saivan, oile mele stau in saivan facut de mine! 

Dl. Danuletiu I: nu! Nu! 

Dl. Medrea F: cum nu? Nu ați plătit nici macar aia 200 de lei/an la asociație, și stati acolo toti, cu 

tatal tau, mama, nevasta, copiii, mie nu mi-a facut nimic asociația! 

Dl. Primar: stimați domni, sunteți toți cetățeni ai orasului Geoagiu și eu va respect la fel pe toți, 

sunteți aici pentru ca să discutăm niște lucruri care privesc oameni care locuiesc in Geoagiu, cu atat mai 

mult că sunteți oameni care munciți foarte mult avand animale și terenuri, dar trebuie sa intelegeti un 

lucru: activitatea asociatiei trebuie sa fie legală și se hotărăște cu majoritatea, indiferent daca va convine 

dvs sau nu! Trebuie intelese aceste lucruri, nu vreau sa transformam sedintele de consiliu intr-o 

dezbatere dintr-aceasta ....! Eu stiu ca dvs cei 4-5 care ați facut reclamația sunteți nemulțumiți! Înainte 

de a se  schimba lucrurile la asociație, toată șumea venea și imi spune că este nemulțumită de dvs, acum 

cred ca este firesc dacă toată lumea devine multumita ca dvs sa deveniți nemulțumiți! E un lucru firesc, 

noi ne dorim ca lucrurile sa fie facute ca la carte, sa fie respectată lega si sa incetăm cu dezinformarile și 

cu lucrurile facute numai ca sa scricam ceva! Oameni buni – gata cu ce a fost in Geoagiu! Am pus punct 

și incepem sa construim, s afacem lucrurile cum trebuie, chiar și la Asociatia proprietarilor de pajisti. 
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Fiecare om care deține animale in Geoagiu trebuie sa aibă posibilitatea sa aiba pasune. Eu atatea am 

auzit, daca ar fi sa plec urechea la toate discutiile acestea, am auzit ce ati facut pana acum, ce s-a 

intamplat si cum, daca era sa fac eu sau Consiliul local, trebuia sa facem o groaza de plangeri si de 

reclamatii! Haideți sa ne compotam ca niste oameni responsabili, dar tine-ți seama ca in democratie 

minoritatea se supune majoritatii, atata timp cat CD a luat odecizie ca se vand oile! 

Dl. Bercea G: domnule primar, tot asta va spunem ca nu există o hotărâre! Atat timp cat nu exista un 

act, cum s-a facut? 

Dl. Medrea F: să mergem la fiecare acasa: eu dorm in casa mea, facuta de mine, oile mele stau in 

saivanul facut de mine, nu ca la alții in cladiri facute de asociație! 

Dl. Primar: eu sunt satul de oameni care vin numai sa spună că nu este bine! Haideți sa gasim si 

solutia! 

Dl. Bercea G: ne acuzați ca noi suntem ăia favorizați! Haideți să mergem la fiecare să vedem ce are! 

Stana autorizata are numai Vasile la Cigmau! Ca de ce nu am luat oi  de la nu stiu cine? Noi nu avem 

stana autorizată, eu nu pot să iau oi sa dau la om brânză sa pățească ceva sa ajunga la spital! Noi le-am 

spus oamenilor, pot sa-și aduca oile, dar sa și le mulga, sa-și facă brânză acasa, noi primi oile cu mare 

drag! La Cigmau stana facuta si autorizata pe banii asociatiei, cu apa trasa, toți ceilalți au mers la stana 

autorizată! Noi avem 900 de oi. 

Dl. Danulețiu I: stana este autorizata pe Danulețiu nu pe asociatie! 

Dl. Susan Marius: da, voi sunteti titularul autorizației, dar exista documente cu tot ce a facut asociatia 

si a construit la voi: extinderea stanei, alimentarea cu apa, construcția brânzăriei, toate sunt facute pe 

banii asociatiei, exista acte in acest sens! 

Dl. Cismașiu Octav: sunt aspecte care pe noi nu ne interesează, țin de activitatea internă a asociației, 

noi nu avem nicio legatură cu brânza. Aveți dreptate in legătură cu vanzarea oilor: am înțeles domnule 

Lal ca ati avut o discuție informală cu dânșii, membrii activi si inactivi? 

Dl. Lal D: eu nu știu daca trebuie sa facem diferenta intre membrii activi si inactivi, nu stiu care au 

mai multe animale. 

Dl. Cismașiu Octav: eu inteleg ca un membru activ este acela care plătește anual o cotizatie de 1 

leu/an /oaie, calitate care atrage dupa sine si anumite responsabilitati.Vreau sa fiu membru in asociatie 

platesc leul respectiv, nu mai vreau sa fiu, nu il mai platesc, scurt si drept! Și nu mai am atunci pretenții! 

Dl Susan a venit si a prezentat raportul de activitate, in regula. Dl Lal va fi validat si va prelua mandatul 

și lucrurile trebuie sa functioneze, iar daca ne place sau nu fața unora nu este problema noastră! Eu vad 

aici ca ati fost sunat seara! Ati putut face o oferta! 

Dl. BerceaG: da și am facut-o, dar cum poți să vinzi dacă nu este legal? Eu pot sa vand maine 

primaria asta daca nu este a mea? Cum vine asta, daca nu este un act! Știți că de cand sunt membru in 

asociatie este prima data cand nu s-o dat nimic la membrii asociatiei? Se dadeau crotalii, sare, 

medicamente, acum nu s-o dat nimic! Oile sa nu ma intereseze, pășunea să nu ma intereseze, păi atunci 

de ce sunt membru in asociatie? Știți care este scopul asociației, scrie in statut, scopul este pentru 

sprijinirea fermierilor! Nu s-o intamplat treaba asta! Dar, in schimb, in sedinta AGA nu a fost mandat sa 

vorbeasca despre banii asociatiei, am inteles, sa respectam primaria, dar, intre timp, nu suntem 

mandatati sa vorbim de bani, dar suntem mandatati sa comandăm lucrări- nu stim nimica! Nu stim pe ce 

bani, nu stim cu cine? In condițiile in care asociatia are 2 tractoare, are freză de pășune, putean plăti un 

om cu ziua sa lucreze, nu sa dam banii la alta firma! Dar la ce pret? Și la ce preț va face și alea d epe 

deal, ca daca face la un preț numai pe alea din vale și pe deal raman așa, nu ajuta! Referitor la cotizație, 

dl Vasile nu a mai vrut sa plateasca, o folosit pasunea – nu l-a deranjat nimeni! 

Dl. Președinte: am inteles domnule Bercea! Ce zic ceilalti gospodari care au animale? 

Dl. Lal Daniel: am scris acolo, pășunile se curata in perioada 01.01 – 31.03, intradevăr am facut 

greseala sa curat pasunea de la Homorod, de la Vlaicu – a cailor si jumate la vaci și puteți sa vedeți 

celelalte pășuni de care nu m-am atins! La data de 31.03 pășunile trebuiau sa fie oglindă!  

Dl. Bercea: noi am reclamat ca nu stim prețul, nu stim cu cine, daca le faceti si alea din deal sau 

numai alea din Vale? 

Dl. Lal Daniel: am inceput din Vale pentru ca din cauza altitudinii iarba creste mai repede jos decat 

pe deal. E o diferenta de 2-3 saptamani! In aceste saptamani terminam in Lunca Mureșului, acum 

curatam ilegal la Izvoare și vom merge si la Cigmau, tot ilegal. Apoi vom face si pe deal! 

Dl. Bercea G: oile or fost evaluate inainte de a se vinde? 
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Dl Primar: stimati colegi, dați-mi voie sa spun ca problemele asociatiei sunt ale asociatiei și sunt 

oameni platiti sa se ocupe de ele, noi ca si Consiliu local al dat asociatiei cele 530 ha pășune pentru ca 

asociatia s afaca ceea ce trebuie pentru toți cetățenii! Până acum dvs ne-ați spus tuturor ca nu s-a 

intamplat ce trebuie, motiv pentru care dl Susan a spus ca isi da demisia. Acum a venit o noua 

conducere care va face ce trebuie și vom vedea daca fac ce trebuie sau nu! Vor trebui s avina in CL sa-și 

prezinte raportul de activitate. Ori d ecate ori dl Bercea este nemultumit nu putem sta in CL ore intregi 

pentru a gasi solutii care sa-l multumeasca pe dl Bercea! Trebuie sa intelegeți! Lucrurile asa 

functioneaza – pe majorități! Pe mine ca primar ma intereseaza ca crescatorii de animale sa fie 

multumiți – până acum nu au fost!  Am intrebat aici la sedinta, cu toata lumea prezenta sa ridicati mana 

cei care sunteti multumiti de activitatea asociatiei! Nu a ridicat mâna nici macar unul! Vechea conducere 

a plecat si a venit noua conducere, daca nu face ce trebuie va pleca si conducerea aceasta! Este terenul 

Primariei si CL decide ce face cu terenul acesta. Interesul nostru este ca lumea sa fie multumita și să 

beneficieze de acest teren prin intermediul asociatiei! Pentru că, dacă am proceda altfel și ar fi scos 

maine la licitatie pentru inchiriere, nu stiu daca lucrurile se mai pot controla in felul acesta! Atenței va 

rog frumos! 

Dl. Bercea G: puteți sa-mi dați un raspuns punctual: la ce am intrebat? Eu nu sunt om politic și numa 

bag in problemele astea! Domnule s-au vandut sau nu oile? De catre cine si care a fost procedura, e 

legala sau nu? 

Dl. Primar: domnul Bercea, punctual sa știți ca in Geoagiu sunt cinci mii si ceva de persoane, eu dvs 

va voi raspunde in scris, daca sunteti multumit sau nu de raspuns, nu contează! Cand ați intrat aici ati 

spus ca nu ati stiut ca se vand oile! 

Dl. Bercea G: nu! Am spus clar ca am stiut si am fost de acord sa se vanda, dar nu am stiut la ce data, 

care este modalitatea?  

Dl. Rusu: eu așa dori sa il intreb pe dl Danuletiu cum a pășunat el în pășunea satului, 4-5 ani la rand 

pentru că nu a platit cotizația, și atunci să plătească. 

Dl. Danulețiu I: doar anul trecut nu a platit. 

Dl. Rusu: dacă eu cu 10 oi nu am loc sa stau, iar altul ține 1000 oi pe sectorul Geoagiu, eu le tai toate, 

dar nici el sa nu mai stea. 

Dl. Todea: anul trecut am facut si eu cerere sa intru in asociatie si nu ma-u primit, nu m-am suparat! 

Am si eu animale, și eu sunt cetateanul orasului Geoagiu, eu unde la țin?  

Dl. Danulețiu I: eu impreună cu tata am cumparat si am arendat sute de hectare de teren, pot sa spună 

oamenii care sunt prezenti aici, unde le-am pășunat animalele lor, pa pasunea noastră, dar nu le-am cerut 

nici un ban!  

Dl. Medrea F: oile vostre mi-au mancat si lucerna! 

Dl. Primar: oameni buni, toți trăim in Geoagiu, asta e suprafața de teren, alta nu există, voi aveți 

animalele, trebuie sa va intelegeti!  

Cetățean: domnule primar, întotdeauna numai pentru unii s-a putut pentru alții nu! 

Dl. Bercea G: intrebați-l pe dl Lal daca nu i-am propus să dea pașunea vacilor unde a fost, daca sunt 

membrii si platesc cotizatia! Dar solutia lor care a fost: noi sa nu mai ținem nici la Izvoare, nici la 

Balastieră, nici in Gura Vaii și nici in pășunea Cigmaului, adică noi să dispărem! Eu am tinut oile 

asociatiei 2 ani pe banii mei si pe saivanul meu, fără nici un ban!Saivanul asociatiei de la Cigmau a fost 

la Vasile și cel de la Vlaicu la dl Lal. 

Dl. Danulețiu I: de ce nu va autorizați stana sa puteți face brânza? 

Dl. Pașca Marinel: eu am cea mai rea pășune de la Cepturari, eu sunt de acord să cedez Fântăna Rece 

și Cepturariul la Bercea și Medrea și sa merg eu in pasunea de la Cigmau! 

Dl. Primar: nu este treaba Consiliului local, trebuie sa va puneți la masă și sa dicutați intre voi, sa 

faceți schimbruri, sa va intelegeți! Dar nu mai putem sa acceptam aceasta atitudine de ”nu este bine”. 

Pana acum asociatia nu a facut nimic bine, s-a schimbat conducerea, daca s-au dat oile cuiva sa aiba 

grija de ele nu este bune, daca erau lasate sa moara nu era bine, daca s-a curatat pasunea nu este bine, 

daca nu se curata pasunea nu este bine!  Oameni buni trebuie s afim seriosi si responsabile si sa va  

intelegeți! Pentru Consiliu local este foarte simplu: nu ai da pasunea la Asociatie si o scoate la licitatie și 

atunci va veni altcineva din alta parte! 

Dl. Danulețiu I: daca se scoate la licitatie animalele oamenilor din Geoagiu vor fi zero, vor veni 

crescători cu efective mari, care pot plati chiria la Primarie si nu vor accepta sa ia animalele localnicilor! 
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Dl. Primar: vedeți, oameni buni, acesta este rolul asociației de a vă proteja pe dvs! Sunteți câțiva care 

aveți peste 1000 de oi și sigur că aveți putere, dar sunt multi oameni care au 10 -20 oi, și aceia sunt tot 

cetățeni ai orașului Geoagiu și au dreptul să aibă pășune! Nu putem face ce vrea unul sau doi! 

Majoritatea trebuie sa decida! In 21.05 este termenul si se termină si cu incertitudinea aceasta. 

Dl. Cărăguț Vasile: aș vrea eu sa clarificam unele aspecte: astazi data de 30.04.2025 cine este 

președintele asociatiei? Il intreb pe dl Marius. 

Dl Susan M: pentru ca inca nu este aprobat de catre Judecatorie, Statutul modificat, eu sunt 

Președintele in functie. Cand va admite Judecatoria modificarile și vom avea incheierea, va fi validat 

mandatul dlui Lal Daniel si atunci incepe sa exercite functia. Dar nu mi se pare normal sa nu discutam 

unul cu altul, așa este firesc! 

Dl. Caragut V: prin mesaje, așa am inteles ca discutati prin mesaje! 

Dl. Susan M: nu, ne intalnim, ne sunam si este un grup de whatsapp in care eu nu sunt. DVs trebuie 

sa intelegeti, eu nu imi doresc sa mai continui aceasta activitate, plecand de la nemultumirile masive din 

AGA, trebuie sa ma retrag! Eu asigur un interimat, pana la validare, nu pot sa iau decizii esentiale in 

aceasta perioada și nu are rost sa intram in detalii. 

Dl. Caragut Vasile: si vechiul CD este in functie sau este noul CD? 

Dl. Susan M: da, consiliul director este in functie pana la validarea noului consiliu, ca si presedintele. 

Dl. Caragut Vasile: si asociatia mai are un statut valabil, pentru ca din ce am auzit aici asociatia 

functioneaza după ureche! 

Dl. Susan Marius: noua conducere, daca doreste, ca s-a tot discutat despre membrii activi și inactivi. 

Membru activ este cel care plateste la zi, membrul inactiv este cel care nu a platit la zi cotizatia, și daca 

nu plateste timp de 2 ani, atunci este exclus si isi pierde calitatea de membru. 

Dl. Caragut Vasile: in sedintele din februarie, martie Consiliul Director are vreun proces verbal cu 

animalele, cu hotărârile, ce se face? 

Dl. Susan Marius: conform statutului consiliul director se intalneste lunar sau oride cate ori este 

nevoie și adopta decizii. Sigur ca sunt documentele de la toate sedintele CD. In februarie – martie nu au 

fost sedinte. 

Dl Popescu Vlaicu: trecand peste toate problemele, daca nu va intereseaza vanzarea de oi, daca nu 

este pasunea pe care ati avut-o, nu mai sunt probleme. Care este principala dorință? 

Dl. Simina: as vrea sa stiu daca s-a rezolvat cu problema caprelor, noi ce facem cu caprele? Altfel 

după ce am venit aici?  

Dl. Primar: aceasta problema trebuie sa o discutati cu dl Lal. Va rog sa aveți rabdare sa intre noua 

conducere in mandat si vor face tot ce se poate! Noi suntem aici sa facem treabă! 

Dl. Bercea G: daca nu vrei branza, poți să duci caprele astazi la noi pe pășune! 

Dl. Președinte: vă rugăm să va respectați intre dumneavoastră, sa respectati conducerea asociatiei, 

cea catre este in functie si cea care s eva instala si sa va asezati la masa să discutati intre dumneavoastra 

si sa gasiti solutii! 

Dl. Susan Marius: am primit informatiile de la colega privind pubelele și aș adori sa le comunic:  

74 de 120l, 2 de 1,1 mc, nu sunt solicitari neonorate. 

Dl. Primar: sănătate si buna intelegere! 

  

Nemaifiind alte probleme, domnul Președinte mulțumește pentru participare și declară închise 

lucrările ședinței. 
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